
Minnesanteckningar från möte med SBF:s UTBK den 10 januari på Scandic Väst i 
Örebro. 
 
Deltagare: Krister Ahlesved (KAH), Gullvi Högberg (GHA), Britt-Marie Warborn (BMW), Björn 
Holm (BHA), Catharina Ahlesved (KAH) och Micke Melander (MME). 
 
1. Mötets öppnande 
KAH hälsade alla välkomna till det första fysiska mötet sedan 2020 för UTBK. 
 
2. Dagordning 
KAH presenterade innehållet för dagens möte och redovisade hur det är tänkt vi ska arbeta med 
Bridgelärarutbildningen 
 
Beslutades: Att MME tar fram utvärderingsdokument för deltagarna. 
 
3. Genomgång av programmet.  
Diskussioner fördes om programmet i stort och upplägget för utbildningen med fördelning över 
vem som gör vad. I grunden har utbildningen fyra stora temapunkter som kommer diskuteras i 
mindre grupper. MME sammanställer de anteckningar som inkommer som blir dokumentationen 
för utbildningen. 
 
4. Ersättning för kursledare 
Beslutades: Att CAH och KAH ersätts med 3000 kronor vardera för förberedelsearbetet med 
Bridgelärarutbildning Steg 2.  
 
5. Nästa Steg 1 utbildning 
Diskussion fördes kring de diskussioner som förts med Norrlandsdistrikten ang att förlägga en 
utbildning till regionen. 
 
Beslutades: Att inte arrangera någon Bridgelärarutbildning i Norrlandsdistrikten då det inte 
verkar finnas deltagarunderlag för att genomföra utbildningen. 
Beslutades: Att nästa Bridgelärarutbildning Steg 1 blir i slutet av augusti/början av september 
2025.  
Beslutades: Att MME kontaktar Uppsalabridgen för att utröna om de vill vara med  
 
6. Kortkurserna 
UTBK konstaterande att det arbete som Martin Löfgren på uppdrag av Utbildningskommittén 
gjort för att ta fram kortkurser för vidareutbildning är utmärkt. En lärarhandledning är också 
under produktion. 
 
Diskussion om Kortkurserna och hur de ska spridas till klubbarna. 
 
Beslutades: Att ett ex. läggs på hemsidan, i övrigt får aktiva bridgelärare rekvirera materialet 
som är avsett för anslutna bridgeklubbar. PPT filerna ska vara skrivskyddade. 
Beslutades: Att det ska heta SBF:s kortkurser. 
Beslutades: Att lektion 1-10 ska släppas i första omgången och de heter SBF:s kortkurser. 
Beslutades: Att materialet ska ses över och förskönas med lite mer färg, MME har uppgiften. 
Beslutades: Att det ska tas fram ett allmänt dokument med innehållsförteckning. 



7. Onlinekurs 
En onlinekurs har genomförts med ca 25 deltagare om åtta tillfällen. Ett träningstillfälle har 
genomförts. Kursen är avslutad. Det finns ringa intresse för en slamkurs varför diskussion fördes 
om fortsättningskurs istället, då förfrågningar om en sådan inkommit. 
 
Beslutades: Att lägga ned planerna på en slamkurs. Inbjudan får dock ligga kvar, men det verkar 
dock vara väldigt svårt att få in deltagare tills anmälningstiden går ut. 
Beslutades: Att snabbt marknadsföra en fortsättningskurs med start 23 februari om tio 
kurstillfällen. BHO ansvarig. 
 
8. Tappat kort 
KAH rapporterade att Tappat kort har utvärderats och vi vet att det sker ca 100-300 läsningar av 
problemen. Tyvärr har sjukdom hos IT-tekniker satt käppar i hjulen så det inte finns fullständig 
information för att kunna fatta beslut i frågan. Bakgrunden är att UTBK vill se om det finns 
intresse av problemen och om vi i sådana fall ska producera nya problem.  
 
Beslutades: Att bordlägga beslut i frågan då vi inte har tillräckligt med underlag.  
 
9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor förelåg vid mötet.  
 
10. Nästa möte 
Beslutades: Att nästa möte äger rum i april och är digitalt. Kallelse och exakt datum kommer 
senare. En torsdag före påsk och förmiddag är utgångspunkten. 
 
11. Mötets avslutande 
KAH tackade alla för visat intresse och önskade lycka till för alla deltagare. 
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